
ПРОТОКОЛ № 10

засідання постійної комісії обласної ради з питань 
промисловості, підприємництва та розвитку інфраструктури

від 18  серпня 2017 року м. Кропивницький

Склад комісії – 5 осіб

Присутні:
голова постійної комісії: Мірошниченко О.С.
секретар постійної комісії: Музичук В.В.
член постійної комісії: Кожемяченко А.Г., 

Відсутні: Ігнатенко В.В., Цапюк О.Г.

Запрошені:
Тимофієва  Н.Г. -  керуючий  справами  виконавчого  апарату  Кіровоградської
обласної ради;
Корнюша  О.П. –  директор  департаменту  інфраструктури  та  промисловості
Кіровоградської обласної державної адміністрації;
Сокол  С.М. –  заступник  начальника  управління  з  питань  цивільного  захисту
Кіровоградської обласної державної адміністрації;
Рахуба  Н.А. –  директор  департаменту  економічного  розвитку  і  торгівлі
Кіровоградської обласної державної адміністрації;
Рибальченко О.М. -  директор департаменту охорони здоров'я  Кіровоградської
обласної державної адміністрації;
Шеремет  С.В. –  директор  департаменту  фінансів  Кіровоградської  обласної
державної адміністрації;
Ященко  М.А. –  заступник  директора  департаменту  житлово-комунального
господарства Кіровоградської обласної державної адміністрації.

ПОРЯДОК ДЕННИЙ:

1.Про  внесення  змін  до  програми  економічного  і  соціального  розвитку
Кіровоградської області на 2017 рік.
Інформує: Рахуба Ніна Афанасіївна – директор департаменту економічного
розвитку і торгівлі Кіровоградської обласної державної адміністрації

2. Про внесення змін до рішення обласної ради від 23 грудня 2016 року №
198 “Про обласний бюджет на 2017 рік”.
Інформує: Шеремет Сергій Вікторович – директор департаменту фінансів
Кіровоградської обласної державної адміністрації
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3. Про  внесення  змін  до  обласної  програми  цивільного  захисту
Кіровоградської області на 2016-2020 роки.
Інформує: Слінченко Володимир Андрійович – начальник управління з питань
цивільного захисту Кіровоградської обласної державної адміністрації

4. Про стан готовності господарського комплексу області до проходження
опалювального сезону 2017/2018 року.
Інформує: Ященко  Маргарита  Анатоліївна –  заступник  директора
департаменту  житлово-комунального  господарства  Кіровоградської  обласної
державної адміністрації

5. Про  погодження  клопотання  ТОВ  ВКФ  “ВЕЛТА”  щодо  надання
спеціального дозволу на користування надрами Лікарівського родовища
титанових руд.
Інформує: Корнюша  Олександр  Петрович - директор  департаменту
інфраструктури  та  промисловості  Кіровоградської  обласної  державної
адміністрації

6. Про внесення змін до складу президії Кіровоградської обласної ради.
Інформує: Тимофієва Наталія Григорівна — керуючий справами виконавчого
апарату Кіровоградської обласної ради

7. Про внесення змін до Положення про президію Кіровоградської обласної
ради.
Інформує: Тимофієва Наталія Григорівна — керуючий справами виконавчого
апарату Кіровоградської обласної ради

8. Про  внесення  змін  до  Положення  про  постійні  комісії  Кіровоградської
обласної ради.
Інформує: Тимофієва Наталія Григорівна — керуючий справами виконавчого
апарату Кіровоградської обласної ради

9. Про внесення змін до Регламенту Кіровоградської обласної ради.
Інформує: Тимофієва Наталія Григорівна — керуючий справами виконавчого
апарату Кіровоградської обласної ради

10. Про лист Новомиргородської міської ради щодо ремонту автомобільної
дороги.
Інформує: Мірошниченко  Олексій  Сергійович –  голова  постійної  комісії
обласної  ради  з  питань  промисловості,  підприємництва  та  розвитку
інфраструктури



3

11. Про  колективне  звернення  сільських  голів,  керівників
сільськогосподарських підприємств Новомиргородського району.
Інформує: Мірошниченко  Олексій  Сергійович –  голова  постійної  комісії
обласної  ради  з  питань  промисловості,  підприємництва  та  розвитку
інфраструктури

12. Про лист Світловодської міської ради.
Інформує: Мірошниченко  Олексій  Сергійович –  голова  постійної  комісії
обласної  ради  з  питань  промисловості,  підприємництва  та  розвитку
інфраструктури

13. Про звернення депутатів Новомиргородської міської ради.
Інформує: Мірошниченко  Олексій  Сергійович –  голова  постійної  комісії
обласної  ради  з  питань  промисловості,  підприємництва  та  розвитку
інфраструктури

14. Про лист Державної регуляторної служби України.
Інформує: Мірошниченко  Олексій  Сергійович –  голова  постійної  комісії
обласної  ради  з  питань  промисловості,  підприємництва  та  розвитку
інфраструктури

15. Про рішення Миколаївської обласної ради.
Інформує: Мірошниченко  Олексій  Сергійович –  голова  постійної  комісії
обласної  ради  з  питань  промисловості,  підприємництва  та  розвитку
інфраструктури

Різне.

Голосували: “за” - 3 (одноголосно).
Інших  пропозицій  щодо  формування  порядку  денного  засідання  не

надійшло. 



4

ХІД ЗАСІДАННЯ

1. Слухали  інформацію  Рахуби  Ніни  Афанасіївни –  директора
департаменту  економічного  розвитку  і  торгівлі  Кіровоградської  обласної
державної  адміністрації  про  внесення  змін  до  програми  економічного  і
соціального розвитку Кіровоградської області на 2017 рік.

Голосували: “за” - 3 (одноголосно).
Вирішили: Прийняти рішення № 109 (додається).

2. Слухали  інформацію  Шеремета  Сергія  Вікторовича –  директора
департаменту  фінансів  Кіровоградської  обласної  державної  адміністрації  про
внесення  змін  до  рішення  обласної  ради  від  23  грудня  2016  року  №  198
“Про обласний бюджет на 2017 рік”.

Виступили: Мірошниченко О.С., Музичук В.В.
Голосували: “за” - 3 (одноголосно).
Вирішили: Прийняти рішення № 110 (додається).

3. Слухали  інформацію  Сокола  Сергія  Миколайовича  -  заступника
начальника управління з питань цивільного захисту Кіровоградської обласної
державної  адміністрації  про внесення змін до обласної  програми цивільного
захисту Кіровоградської області на 2016-2020 роки.

За результатами обговорень заступник начальника управління з питань
цивільного захисту Кіровоградської  обласної  державної  адміністрації  Сокол
С.М. запропонував депутатам внесли зміни до поданого проекту рішення “Про
внесення змін до обласної програми цивільного захисту Кіровоградської області
на  2016-2020  роки”  у  частині  фінансування  заходу  очищення  території
авіаційного полігону "Компаніївка" від вибухонебезпечних предметів.

Голосували: “за” - 3 (одноголосно).
Вирішили: Прийняти рішення № 111 (додається).

4. Слухали  інформацію  Ященко  Маргарити  Анатоліївни  –  заступника
директора  департаменту  житлово-комунального  господарства  Кіровоградської
обласної державної адміністрації  про стан готовності господарського комплексу
області до проходження опалювального сезону 2017/2018 року.

Виступили: Мірошниченко О.С., Музичук В.В.
Голосували: “за” - 3 (одноголосно).
Вирішили: Прийняти рішення № 112 (додається).
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5. Слухали  інформацію  Корнюші  Олександра  Петровича  –  директора
департаменту  інфраструктури  та  промисловості  Кіровоградської  обласної
державної  адміністрації  Корнюші  О.П.  про погодження  клопотання
ТОВ  ВКФ  “ВЕЛТА”  щодо  надання  спеціального  дозволу  на  користування
надрами Лікарівського родовища титанових руд

Виступили: Мірошниченко О.С.
Голосували: “за” - 3 (одноголосно).
Вирішили: Прийняти рішення № 113 (додається).

6. Слухали  інформацію  Тимофієвої  Наталії  Григорівни  –  керуючого
справами  виконавчого  апарату  Кіровоградської  обласної  ради  про  внесення
змін до складу президії Кіровоградської обласної ради.

Голосували: “за” - 3 (одноголосно).
Вирішили: Прийняти рішення № 114 (додається).

7. Слухали  інформацію  Тимофієвої  Наталії  Григорівни  –  керуючого
справами  виконавчого  апарату  Кіровоградської  обласної  ради  про  внесення
змін до Положення про президію Кіровоградської обласної ради

Голосували: “за” - 3 (одноголосно).
Вирішили: Прийняти рішення № 115 (додається).

8. Слухали  інформацію  Тимофієвої  Наталії  Григорівни  –  керуючого
справами  виконавчого  апарату  Кіровоградської  обласної  ради  про  внесення
змін до Положення про постійні комісії Кіровоградської обласної ради.

Голосували: “за” - 3 (одноголосно).
Вирішили: Прийняти рішення № 116 (додається).

9. Слухали  інформацію  Тимофієвої  Наталії  Григорівни  –  керуючого
справами  виконавчого  апарату  Кіровоградської  обласної  ради  про  внесення
змін до Регламенту Кіровоградської обласної ради

Голосували: “за” - 3 (одноголосно).
Вирішили: Прийняти рішення № 117 (додається).

10. Слухали  інформацію  Мірошниченка  Олексія  Сергійовича –  голови
постійної  комісії  обласної  ради  з  питань  промисловості,  підприємництва  та
розвитку інфраструктури про лист Новомиргородської міської ради щодо ремонту
автомобільної дороги.

Голосували: “за” - 3 (одноголосно).
Вирішили: Прийняти рішення № 118 (додається).
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11. Слухали  інформацію  Мірошниченка  Олексія  Сергійовича –  голови
постійної  комісії  обласної  ради  з  питань  промисловості,  підприємництва  та
розвитку інфраструктури  про колективне звернення сільських голів,  керівників
сільськогосподарських підприємств Новомиргородського району .

Голосували: “за” - 3 (одноголосно).
Вирішили: Прийняти рішення № 119 (додається).

12. Слухали  інформацію  Мірошниченка  Олексія  Сергійовича –  голови
постійної  комісії  обласної  ради  з  питань  промисловості,  підприємництва  та
розвитку інфраструктури про лист Світловодської міської ради.

Голосували: “за” - 3 (одноголосно).
Вирішили: Прийняти рішення № 120 (додається).

13. Слухали  інформацію  Мірошниченка  Олексія  Сергійовича –  голови
постійної  комісії  обласної  ради  з  питань  промисловості,  підприємництва  та
розвитку  інфраструктури  про  звернення  депутатів  Новомиргородської  міської
ради.

Голосували: “за” - 3 (одноголосно).
Вирішили: Прийняти рішення № 121 (додається).

14.  Слухали  інформацію  Мірошниченка  Олексія  Сергійовича –  голови
постійної  комісії  обласної  ради  з  питань  промисловості,  підприємництва  та
розвитку інфраструктури про лист Державної регуляторної служби України.

Голосували: “за” - 3 (одноголосно).
Вирішили: Прийняти рішення № 122 (додається).

15.  Слухали  інформацію  Мірошниченка  Олексія  Сергійовича –  голови
постійної  комісії  обласної  ради  з  питань  промисловості,  підприємництва  та
розвитку інфраструктури про рішення Миколаївської обласної ради.

Голосували: “за” - 3 (одноголосно).
Вирішили: Прийняти рішення № 123 (додається).

Голова постійної комісії О.Мірошниченко

Секретар постійної комісії В.Музичук


